
Obecné zastupiteľstvo v Pribvline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 12. decembra 2019 o 17:30hod.

Prítomní poslanci OZ: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková,
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan

Ospravedlnení:
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že z celkového počtu poslancov 8 je 
prítomných 8, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné.

K bodu 2
■ Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Janka Mikušová, členovia Zdena Račková a Pavel Holbus. Za 

overovateľov zápisnice starosta určil Jakuba Račku a Ľuboslava Vašku, za zapisovateľku Zuzanu Fleischhackerovú.
■ Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Ľuboslav Vaško, Jakub Račko
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. vôli
návrhovú komisiu v zložení: Janka Mikušová - predseda, Zdena Račková, Pavel Holbus -  členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: S
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
■ Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
• Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak 

neboli zodpovedané písomne.
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 1. polrok 2020.
6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2020-2022.
7. Prejednanie a schválenie návrhu rozpočtu obce na roky 2020-2022.
8. Prejednanie a schválenie návrhu Zmeny rozpočtu obce Pribylina č. 5/2019.
9. Prejednanie a schválenie návrhu VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v obci Pribylina.
10. Prejednanie a schválenie návrhu VZN o číslovaní stavieb a o označovaní ulíc.
11. Rôzne.
12. Diskusia.
13. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
• Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
■ Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý



K bodu 5
■ starosta obce odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Budzákovi
* Ing. Ľudovít Budzák - predniesol Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2020.
* Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 1. polrok 2020

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za:
Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan

8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 6
■ Ing. Ľudovít Budzák pokračoval stanoviskom k rozpočtu obce na rok 2020, ohodnotil ho ako vyrovnaný a doporučil ho schváliť, 

pretože spĺňa všetky zákonné podmienky.
■ Ing. Ján Vrbičan -  ktorú z troch verzií rozpočtu doporučuje kontrolór schváliť, keď nám boli zaslané 3?
■ starosta obce -  vysvetlím v ďalšom bode.
* Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2020-22

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: S
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti:
Zdržal sa: Ing. Ján Vrbičan 1

K bodu 7
■ starosta obce vysvetlil, prečo sa až 2x robili opravy pôvodného návrhu rozpočtu. Krátko pred termínom zasadnutia OZ prišlo 

oznámenie o výraznom znížení príjmov obce v roku 2020 z podielových daní o 43.600€, a zmenil sa aj prepočet na žiaka v ZS.
■ Ing. Ján Vrbičan -  podielové dane sú priamo úmerné počtu obyvateľov s trvalým pobytom, obyvateľov nad 62 rokov a žiakov 

v ZŠ. V poslednej dobe nám počet obyvateľov klesol.
■ starosta obce -  to nie je pravda, stav obyvateľov je vyrovnaný, kolíše okolo hodnoty 1311, začala výstavba v IBV a počítame 

s nárastom.
■ Pavel Holbus -  za finančnú komisiu informoval o dôvodoch zníženia príspevkov pre TJ Pribylina na 12.6006 a pre OZ Kamzík na 

1506. Navýšil sa výdavok na výstavbu predajných stánkov a navýšili sa aj prostriedky pre ZŠ. Komisia doporučuje schváliť 
rozpočet aj zmenu rozpočtu 5/2019.

■ Ing. Ján Vrbičan -  na čo má byť použitých 16.0006 v položke údržba budov podnikateľská činnosť?
■ starosta obce -  v ATC je nutné zrekonštruovať elektrické rozvody a urobiť revízie, kúpili sme 3 bunky ktoré treba dať do

poriadku, a iné veci... Všetky opravy v ATC sa hradia z príjmov ATC, ale musia byť rozpočtované.
* Ing. Ján Vrbičan -  prečo máme opravu cesty na Podbanskom hradiť my?
■ starosta obce -  lebo cesta patrí nám.
■ Ing. Ján Vrbičan -  prečo sa navýšila položka za uloženie odpadu?
■ starosta obce -  technické služby LH zvýšili ceny na skládke, ceny budú do budúcna rásť ešte viac.
■ Ing. Ján Vrbičan -  treba zvýšiť úroveň triedenia odpadu, čo sa pre to urobilo? Je nespravodlivé, keď občania ktorí triedia platia

tak isto ako tí čo netriedia. Máme veľmi nízky poplatok za TKO, treba ho zvýšiť.
■ starosta obce -  poplatok za TKO zvyšovať zatiaľ nemôžeme, rozpočet vývozu TKO musí byť vyrovnaný. Percento separácie nám 

kazí rómska osada, ktorá produkuje veľké množstvo netriedeného odpadu. Návody ako triediť odpad sú prístupné, posielali sa 
letáky aj do domácností.

■ Ing. Ján Vrbičan -  v osade je 1,1 mil. ton odpadu, a keď ceny budú ďalej rásť, treba ho všetok čím skôr vyviezť. Mohlo sa to
urobiť už v roku 2017 v rámci projektu. Časť A-zberný dvor astojiská sa urobila, a chceli sme ísť aj do časti B- likvidácia
skládky pod brehom, ale vtedy to starosta nepodpísal. Som proti tomu, aby sa odpad z osady platil z našich peňazí.

■ starosta obce -  do fondov treba ísť z rozumom. Museli by sme vyviezť úplne všetko, ak by dotácia nestačila museli by sme 
rozdiel doplatiť zo svojho. A udržateľnosť projektuje 5 rokov, kto zaručí, že za ten čas ostane osada čistá? Dotáciu by sme museli 
vrátiť v plnej výške, nielen za časť B, ale aj za časť A. Verte že to bolo správne rozhodnutie. V tejto súvislosti vás prosím, 
zvažujte pri každom kroku čo robite, čo je výhodné pre obec ako celok, neriešte osobné spory.

■ Ing. Ján Vrbičan -  si starostom od roku 2006, za ten odpad si zodpovedný ty.
■ starosta obce -  nesúhlasím, odpad tam bol už aj predtým, za môjho pôsobenia majú v rómovia osade k dispozícii vždy prázdny

kontajner, ktorý sa po naplnení vždy vyvezie.
■ Ing. Ján Vrbičan -  prečo bol v rozpočte znížený príspevok na akciu MDD ktorú už tradične organizujú poľovníci? Chodia tam 

deti z celého horného Liptova.
■ Pavel Holbus -  lebo tam chodia deti z horného Liptova. My podporujeme deti z Pribyliny. Dostávajú od obce balíčky na 

Mikuláša a MDD. Poľovníci môžu vyberať vstupné.
■ Ing. Ján Vrbičan -  prečo dostal DS Klások až 2.0006, keď doteraz dostával len 6006?
■ Zdena Račková -  po 20 rokoch aktívnej práce chceme zveľadiť priestory divadla. Získali sme niekoľko sponzorských príspevkov, 

ale potrebujeme viac, treba obnoviť javisko, ozvučenie, osvetlenie, máme v pláne nakúpiť nové kroje.
■ Ing. Ján Vrbičan -  suma na kameramana je prehnane vysoká, a sledovanosť vysielania nízka. V L. Kokave vydávajú 2-mesačník, 

jc lacnejší a čítanejší. Prečo sú v rozpočte ešte aj výdavky na kamerový systém, osvetlenie, rozhlas a predajné stánky?
* starosta obce -  kamerový systém ktorý máme bol hradený z dotácie, teraz sa len rozširuje. Osvetlenie a rozhlas sa bude montovať 

v Malom centre, nebolo to súčasťou zákazky. Predajné stánky postavíme cez MAS, budú slúžiť ako predajné miesto a využijeme 
ich aj pri obecných podujatiach.

■ Ing. Ján Vrbičan -  dom služieb je v dezolátnom stave. A pokiaľ ide o starý obecný úrad, som proti tomu aby sa opravoval 
z vlastných zdrojov.

* starosta obce -  áno, aj dom služieb treba zrekonštruovať, nedá sa všetko naraz. Postupne. Starý obecný úrad je tiež v hroznom



stave, uvidíme ako sa vyvinie situácia, sme pripravení ho rekonštruovať, záleží od okolností.
■ Ing. Ján Vrbičan -  kde je petícia za rekonštrukciu budovy COOP Jednota?
■ starosta obce -  osobne som ju v COOP Jednote odovzdal, bohužiaľ momentálne nemajú dosť prostriedkov. Chcú to riešiť, zatiaľ 

nemajú za čo.
■ Ing. Ján Vrbičan -  komisia cestovného ruchu navrhla zvýšiť poplatok za ubytovanie na 1€ za prenocovanie. Žiadali pripraviť 

VZN. Prečo nie je predložené na schôdzi?
* starosta obce -  návrh ste podali 3.12.2019, neskoro. Návrh VZN musí byť zverejnený 15 dní pred termínom zasadnutia OZ. 

Okrem toho poplatky za ubytovanie zvyšovať nechceme, máme na to dôvody.
■ Dušana Cibuľová -  som smutná, že pán poslanec Vrbičan tu diskutuje o veciach, ktoré mali byť dávno prejednané, treba 

komunikovať priebežne, tu a teraz je neskoro.

Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2020

2. berie m  vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2020-2022

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti:
Zdržal sa: Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
■ starosta obce vysvetlil dôvody -  robili sa zmeny, škola požiadala o dofinancovanie.

Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce na rok 2019 č. 5/2019 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti:
Zdržal sa: Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 9
* starosta obce -  pôvodný návrh VZN bol upravený na základe návrhu zo ZŠ s MŠ, pretože sa im zvýšili náklady.

Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v obci Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 10
■ starosta obce -  na predchádzajúcom zasadnutí OZ sme schválili názvy dvoch nových ulíc, teraz treba pijať nové VZN.

Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN o číslovaní stavieb a o označovaní ulíc.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 11
■ Dušana Cibuľová -  oznámila výsledok voľby riaditeľa ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline, Rada školy navrhuje vymenovať do 

funkcie riaditeľa Mgr. Ivetu Oravcovú
■ starosta obce odovzdal Mgr. Ivete Oravcovej menovací dekrét
■ Pavel Holbus -  informoval o výsledkoch protipožiarnych kontrol vykonávaných u právnických osôb. Konštatoval, že uložené



opatrenia boli splnené v celom rozsahu.
* starosta obce -  informoval prítomných o ukončení mandátu poslanca Ing. Jána Mikuša. bol ukončený z dôvodu odhlásenia sa z 

trvalého pobytu v obci Pribylina.

Janka Mikušová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribylinc
berie na vedomie
Ukončenie mandátu poslanca OZ Ing. Jána Mikuša

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško, Ing. Ján Vrbičan 8

Proti:
Zdržal sa:

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

■ Ing. Ján Vrbičan -  predniesol správu komisie cestovného ruchu, navrhli riešenia ako podporiť rozvoj cestovného ruchu 
v Pribyline a ako zvýšiť príjmy obce z cestovného ruchu.

■ Ing. Ľudovít Budzák - informoval o výsledkoch kontroly v ZŠ, ktorú robil s cieľom preveriť schopnosť poskytovať bezplatné 
stravovanie v ZŠ a MŠ

■ starosta obce -  chata Fialka v ATC je v dezolátnom stave, už sa nedá používať. Plánujeme ju kompletne zrekonštruovať. V roku 
2020 dáme vypracovať projektovú dokumentáciu na kapacitu 8 izieb a požiadame o vydanie stavebného povolenia.

■ Dušana Cibuľová -  stavebná komisia to už preberala, súhlasí, obnova ATC je nevyhnutná.
■ starosta obce -  rekonštrukcia zariadení v ATC bude hradená z príjmov ATC.

K bodu 13
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:30 hod.

Zapísala:
Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:
Jakub Račko, Ľuboslav Vaško


